
 

 OBČINSKI SVET 
Odbor za okolje in prostor ter 
gospodarjenje z nepremičninami 

Cesta železarjev 6, 4270 Jesenice  
T: 04 58 69 200 
E: obcina.jesenice@jesenice.si 
www.jesenice.si 

 

1/4 

Številka:  900-8/2018 

Datum:  10. 6. 2021 

 

SKRAJŠAN ZAPIS 

18. redne seje Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje  

z nepremičninami, 

ki je bila v sredo, 9. 6. 2021, ob 17.00 

v sejni sobi Občine Jesenice, Cesta železarjev 6, Jesenice 

 

PRISOTNI ČLANI ODBORA:  
Miha REBOLJ, Maja OTOVIČ, Jernej UDIR, Branka STOJANOVIĆ, Melisa HATIĆ, Jana ERZAR MEDIĆ in 
Janez MARINČIČ 
 
OSTALI PRISOTNI:  
dr. Gregor HUDRIČ – direktor občinske uprave, mag. Valentina GORIŠEK – vodja Oddelka za okolje in 
prostor, Marko MARKELJ – direktor Komunalne direkcije in Mojca LEVSTIK – Kabinet župana 
 
Predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je predsednik Odbora v potrditev predlagal  
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa s poročilom o sprejetih sklepih na 17. redni seji Odbora za 

okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami, ki je bila 18. 5. 2021 
2. Predlog Rebalansa proračuna občine Jesenice za leto 2021 – DRUGA OBRAVNAVA 
3. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 3. dopolnitev Načrta razpolaganja z 

nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2021 
4. Vprašanja in pobude 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

           ZA – 7 
 

Dnevni red je bil sprejet. 
 

 

TTOOČČKKAA  11::  

PPOOTTRRDDIITTEEVV  BBEESSEEDDIILLAA  SSKKRRAAJJŠŠAANNEEGGAA  ZZAAPPIISSAA  SS  PPOORROOČČIILLOOMM  OO  SSPPRREEJJEETTIIHH  SSKKLLEEPPIIHH  NNAA  1177..  RREEDDNNII  SSEEJJII  

OODDBBOORRAA  ZZAA  OOKKOOLLJJEE  IINN  PPRROOSSTTOORR  TTEERR  GGOOSSPPOODDAARRJJEENNJJEE  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIINNAAMMII,,  KKII  JJEE  BBIILLAA  1188..  55..  22002211  
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Razprave in pripomb ni bilo, zato je predsednik Odbora v sprejem predlagal 
 
SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 17. redne seje Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z 
nepremičninami, ki je bila 18. 5. 2021. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  22::  

PPRREEDDLLOOGG  RREEBBAALLAANNSSAA  PPRROORRAAČČUUNNAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002211  ––  DDRRUUGGAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek, ki je na vprašanje Branke Stojanović tudi 
pojasnila, da bodo Zoisov park na Pristavi počistili gasilci iz PGD Javorniški Rovt, ki bodo izvedli nujna 
dela, da se park nekoliko očisti, ne bodo pa obrezovali dreves, ker so le-ta zaščitena in to brez 
soglasja Zavoda za varstvo narave ni dovoljeno. 
 
Druge razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami predlaga Občinskemu svetu občine 
Jesenice, da sprejme predlog Rebalansa Proračuna občine Jesenice za leto 2021 v drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 

Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  33::  

PPRREEDDLLOOGG  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ––  33..  DDOOPPOOLLNNIITTEEVV  NNAAČČRRTTAA  

RRAAZZPPOOLLAAGGAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  VV  LLAASSTTII  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002211  

 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Markelj. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami predlaga Občinskemu svetu občine 
Jesenice, da sprejme 3. dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine 
Jesenice  za leto 2021, ki predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za 
leto 2021.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  44::  

VVPPRRAAŠŠAANNJJAA  IINN  PPOOBBUUDDEE  

 
4.1 Janez Marinčič: 
Zanima ga, kako potekajo dogovori za ureditev dovozne ceste mimo Elima do Betonarne Sava. Vse 
kar je bilo do sedaj povedanega namreč popolnoma nič ne drži, prašenje pa je še vedno v enakem 
obsegu, kot je bilo v preteklosti. 
 
Dr. Gregor Hudrič: 
Za ureditev ceste mimo Elima je bil načelni dogovor, da gospod Ažman (Betonarna Sava) pripravi 
cesto za asfaltiranje, podjetje Cengiz pa potem cesto asfaltira v sklopu zaključnih del na mostu. 
Gospod Ažman je sedaj od te namere odstopil, zato se bo stopilo v kontakt neposredno s podjetjem 
Cengiz in se poskušalo dogovoriti, da oni v celoti izvedejo ureditev in asfaltiranje te ceste. 
 
 
4.2 Janez Marinčič: 
Zanima ga, ali se sklepajo kakšni dogovori s Slovenskimi železnicami, da bodo klančine proti novemu 
mostu izvedene v istem nivoju kot je rondo. 
 
Marko Markelj: 
Priključek od mosta do krožišča je del projekta, ki bo izveden s strani države oz. izvajalca Cengiza. 
Projekt mu sicer ni poznan, predvideva pa, da se bo ta klančina poravnala. Ta predlog je bil namreč 
posredovan na DRSI že ob izvedbi krožišča, vendar je bil takrat dan odgovor, da se bodo ta dela 
izvedla skupaj z mostom. 
 
 
4.3 Maja Otovič: 
Zanima jo, kako je z vzdrževanjem oz. popravljanjem kanalizacijskega omrežja na Slovenskem 
Javorniku. V lanskem letu se je z deli začelo na Cesti Alojza Travna, zato krajane zanima do kam in v 
kakšni meri se bo to izvajalo po Slovenskem Javorniku naprej. 
 
Marko Markelj: 
V proračunu za leto 2021 ni namenjenih sredstev za obnovo kanalizacije na Slovenskem Javorniku. Je 
pa na tem območju veliko komunalne infrastrukture precej dotrajane, zato bo kanalizacijo verjetno 
potrebno obnavljati vzporedno z obnovo vodovoda. 
 
 
4.4 Branka Stojanović: 
Od 8. 6. do 10. 7. 2021 naj bi bila zapora mostu čez Savo na Hrušici. Zanima jo, kje je ta informacija 
objavljena, da bodo krajani s to zaporo seznanjeni, ter ali se bodo v času te zapore na mostu izvajala 
že zaključna dela. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Zapore cest so vedno objavljene na občinski spletni strani in na FB profilu Občine Jesenice. 
 
Marko Markelj: 
Ob začetku gradnje je investitor vložil vlogo za daljše obdobje, zato bo ta zapora postavljena na 
odločbo, ki je bila izdana že nekaj časa nazaj. Je pa izvajalec na podlagi izdane odločbe tri dni pred 
zaporo dolžan o tem obvestiti MIR in policijo. 
Dela na motu so zaključena, izvajajo pa se še priključki vodovodnega in kanalizacijskega omrežja. Če 
bodo ta dela potekala po planu, bi bil nov most v roku enega meseca predvidoma lahko dan v 
uporabo. 
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Branka Stojanović: 
Predlaga, da se informacija o zapori mostu še enkrat objavi na spletni strani, da bodo uporabniki teh 
cest o zapori pravočasno seznanjeni. 
 
4.5 Branka Stojanović: 
Zahvaljuje se za odgovore, ki jih je dobila na vprašanja iz prejšnje seje Odbora, vendar pa se ne strinja 
popolnoma z odgovorom JEKA o zgledni urejenosti Spominskega parka. Dopušča pa možnost, da je 
občan na neurejenost parka opozoril pred tem, preden je JEKO park uredil. 
 
4.6 Jernej Udir: 
Javno se je izvedelo, da želi Občina na Koroški Beli narediti obračališče za avtobuse. Ljudje se 
sprašujejo o smotrnosti tega obračališča. Več kot 15 let nazaj se je zamudila možnost za odkup stare 
hiši, ki stoji na sredi vasi, kar bi omogočilo vožnjo avtobusov skozi vas. V kratkem času se bo na tem 
območju prodajala še ena hiša. 
Na območju, kjer se predvideva obračališče, je sedaj rezervno parkirišče za učitelje. Zanima ga, kje 
bodo učitelji potem lahko parkirali svoja vozila, kajti če se jim ne bo zagotovilo parkirnih prostorov, 
bodo začeli odhajati drugam. 
Res je za te investicije možno pridobiti veliko sredstev sofinanciranja, vendar pa mora Občina kljub 
vsemu prispevati še 30 % sredstev, zato naj se strokovno še enkrat razmisli o teh investicijah. 
 
Marko Markelj: 
V letošnjem letu je bila pridobljena idejna zasnova za obračališče in končno avtobusno postajo na 
Koroški Beli. Obstoječa avtobusna postaja je neprimerna in jo inšpekcija lahko kadarkoli zapre. 
Problem je tudi obračanje avtobusa pred trgovino, zato se je naročila ta idejna zasnova, ki je bila 
posredovana v mnenje tudi krajevni skupnosti. Če bo ta projekt za krajane sprejemljiv, se bo 
nadaljevalo s pridobivanjem projektne dokumentacije. Vsebuje pa ta projekt izvedbo obračališče in 
ureditev parkirišč ob cesti do obračališča. Na ta način se torej pridobijo tudi parkirna mesta na 
območju, kjer se sedaj parkira na črno.  
Na prejšnji seji Občinskega sveta so bila zemljišča uvrščena tudi v načrt pridobivanja, da se bo lahko 
izvedel nakup, v kolikor bodo lastniki zainteresirani, da svoja zemljišča prodajo. V kolikor pa lastniki 
svojih zemljišč ne bodo pripravljeni prodati, potem pa tega projekta ne bo mogoče izvesti. 
 
Jernej Udir: 
Podpira predlog, da naj se čim več ljudi vozi z avtobusi, vendar pa se mu lokacija za končno postajo 
ne zdi primerna, saj je preveč oddaljena od središča vasi. 
 
4.7 Janez Marinčič: 
Zanima ga, kaj je dogovorjeno glede obnove občinske ceste po adaptaciji železniškega predora na 
Hrušici, saj se dela na tem območju počasi zaključujejo. 
 
Dr. Gregor Hudrič: 
Glede obnove te ceste je vse dogovorjeno. V podpisu je tripartitni sporazum med investitorjem, 
izvajalcem in Občino Jesenice. Ureditev ceste bosta vsak do polovice financirala izvajalec in investitor, 
dela pa naj bi se predvidoma izvedla konec tega meseca. 
 
Drugih vprašanj in pobud ni bilo, zato je predsednik Odbora sejo zaključil ob 17.30 uri. 
 
 
Pripravila: 

Mojca Levstik 

 

Miha Rebolj 
PREDSEDNIK ODBORA ZA OKOLJE IN PROSTOR  

TER GOSPODARJENJE Z NEPREMIČNINAMI 
 


